
Protokół Nr XVI/07 
z Sesji Rady Miejskiej w śychlinie 

z dnia 5 grudnia 2007 r. 
 
Sesja trwała od godz. 16.00 do godz. 17.10 
 

Na ogólną ilość 15 radnych obecnych było 15 zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W sesji Rady udział wzięli: 
- radni według załączonej listy obecności, 
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy śychlin, 
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy, 
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy śychlin, 
- Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS, 
- Marianna Sobierańska – Zastępca Kierownika Ref. OP,  
- Waldemar Kardasz – Radca prawny, 
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności. 

 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, 
Kierowników Referatów, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz 
wszystkie osoby przybyłe na obrady Sesji. 
 
Od godz. 16.00 do godz. 16.10 obecnych było 14 radnych. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej 

prawomocność do podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą zmianę: 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy  – wniósł o wprowadzenie do porządku 
obrad w punkcie 3 podpunktu c) – projektu uchwały o brzmieniu: 
„c) określenia warunków zniesienia współwłasności nieruchomości zabudowanej 

połoŜonej w obręb śychlin przy ul. G. Narutowicza.” 
Następnie odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmiany do porządku obrad. 
 
Za wnioskiem Burmistrza, aby wprowadzić do porządku obrad w punkcie 3 podpunktu 
c) – projektu uchwały o brzmieniu: 
„c) określenia warunków zniesienia współwłasności nieruchomości zabudowanej 

połoŜonej w obręb śychlin przy ul. G. Narutowicza.” 
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany porządku obrad przez Radę,         
a następnie przystąpiła do przyjęcia porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym 
brzmieniu: 
 
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.  
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Nr XIII/58/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 
2007 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację 
zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa dróg w ulicach: RóŜanej, Jaśminowej i 
Chabrowej” zaplanowanego w budŜecie Gminy śychlin na 2007 r., 

b) zmiany Uchwały Nr XIII/59/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 
2007 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego oraz poŜyczki 
długoterminowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 
„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 w śychlinie przy ul. 
1-go Maja 25” zaplanowanego w budŜecie Gminy śychlin na 2007 r., 

c) określenia warunków zniesienia współwłasności nieruchomości zabudowanej 
połoŜonej w obręb śychlin przy ul. G. Narutowicza. 

4. Odpowiedzi na zapytania.  
5. Sprawy róŜne. 
6. Zakończenie obrad.     
 
Od godz. 16.10 obecnych było 15 radnych – doszedł radny Józef Kowalski. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.  
 
Józef Kowalski – zapytał, dokąd będą wypadki śmiertelne na ul. Traugutta, wiadomo, 
Ŝe na tej ulicy jest znak ograniczający prędkość do 40 km/h, a i tak kierowcy jadą z 
nadmierną prędkością, nawet 120 km/h. UwaŜa, Ŝe naleŜy skontaktować się z 
Komendą Policji, aby nie stawiali radaru na Pasiece, tylko na ul. Traugutta.  
Prosiłby, aby chociaŜ raz z tygodniu ten radar był postawiony na ul. Traugutta. Jest to 
wniosek, który naleŜy zrealizować. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – kontaktowaliśmy się juŜ wcześniej z 
Urzędem Marszałkowskim, z Komisją Bezpieczeństwa w sprawie chociaŜby 
dodatkowego oznakowania tego odcinka drogi. Spotkaliśmy się z opinią taką, Ŝe na 
tym odcinku natęŜenie ruchu jest tak małe, Ŝe nie ma takiej potrzeby, aby dokonywać 
dodatkowego oznakowania. Będziemy ponawiać rozmowy dotyczące tej kwestii. 
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Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca  Zarządu Osiedla Nr 1 – wniosek radnego 
Pana Kowalskiego jest uzasadniony, ale na Pasiece, gdzie stawiany jest radar jest tak 
duŜo wypadków. UwaŜa, Ŝe równieŜ ustawienie tam radaru teŜ jest uzasadnione. 
Ostatnie trzy wypadki na łuku spowodowały skasowanie słupa energetycznego. 
W związku z tym przypuszcza, Ŝe Policja dlatego teŜ radar ustawia właśnie w tym 
miejscu. Jeśli byłaby taka moŜliwość - to prosiłaby, aby na Pasiece równieŜ radar był 
stawiany. 
 
 
Do p-tu 3. Podj ęcie uchwał w sprawach:  
 

a) zmiany Uchwały Nr XIII/58/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia                
19 września 2007 r. w sprawie zaci ągnięcia kredytu długoterminowego 
na realizacj ę zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa dróg w ulicach : 
RóŜanej, Jaśminowej i Chabrowej” zaplanowanego w bud Ŝecie Gminy 
śychlin na 2007 r., 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XIII/58/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 2007 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 
„Budowa dróg w ulicach: RóŜanej, Jaśminowej i Chabrowej” zaplanowanego              
w budŜecie Gminy śychlin na 2007 r. 
 
OPINIA KOMISJI:  
 
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały       
w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/58/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia            
19 września 2007 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację 
zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa dróg w ulicach: RóŜanej, Jaśminowej                 
i Chabrowej” zaplanowanego w budŜecie Gminy śychlin na 2007 r. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Andrzej Szymański – prosiłby, aby na przyszłość radni byli informowani, jakie 
warunki gmina musi spełnić, aby otrzymać kredyt i jakie zabezpieczenia Ŝyczą sobie 
banki do zaciągnięcia kredytu. 
Wnioskuje, aby radni otrzymywali warunki kredytowania przez banki. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – przychyla się do propozycji radnego 
Andrzeja Szymańskiego – będziemy przygotowywali informację o róŜnicach              
w ofertach banków, o róŜnicach oprocentowania w poszczególnych bankach itp.  
Na ten czas wybraliśmy tańszy bank do zaciągnięcia tegoŜ kredytu. 
 
Teresa Kubicka – zapytała, na jaką kwotę zaciągamy kredyt? 
 
Grzegorz Ambroziak – kwoty kredytu się nie zmieniają, wysokości zaciąganego 
kredytu są takie, jakie Rada podjęła uchwałą, zmienia się jedynie zabezpieczenie 
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kredytu – w poprzedniej uchwale mieliśmy tylko jedno zabezpieczenie, a bank Ŝyczy 
sobie jeszcze drugiego zabezpieczenia, stąd takie uchwały rady. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XIII/58/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 2007 r.          
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania 
inwestycyjnego pn.: „Budowa dróg w ulicach: RóŜanej, Jaśminowej i Chabrowej” 
zaplanowanego w budŜecie Gminy śychlin na 2007 r. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/58/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 2007 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa dróg                  
w ulicach: RóŜanej, Jaśminowej i Chabrowej” zaplanowanego w budŜecie Gminy 
śychlin na 2007 r. głosowało - 15 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”   -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XVI/87/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Uchwały Nr XIII/59/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia               
19 września 2007 r. w sprawie zaci ągnięcia kredytu długoterminowego 
oraz po Ŝyczki długoterminowej na realizacj ę zadania inwestycyjnego 
pn.: „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 w śychlinie 
przy ul. 1-go Maja 25” zaplanowanego w bud Ŝecie Gminy śychlin na 2007 
r., 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XIII/59/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 2007 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego oraz poŜyczki długoterminowej na realizację 
zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 
w śychlinie przy ul. 1-go Maja 25” zaplanowanego w budŜecie Gminy śychlin na 
2007 r. 
 
OPINIA KOMISJI:  
 
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/59/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 19 
września 2007 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego oraz poŜyczki 
długoterminowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja 
budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 w śychlinie przy ul. 1-go Maja 25” 
zaplanowanego w budŜecie Gminy śychlin na 2007 r. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XIII/59/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 2007 r. w 
sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego oraz poŜyczki długoterminowej na 
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w śychlinie przy ul. 1-go Maja 25” zaplanowanego w budŜecie 
Gminy śychlin na 2007 r. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/59/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 19 września 2007 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego oraz poŜyczki długoterminowej na realizację zadania 
inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 w 
śychlinie przy ul. 1-go Maja 25” zaplanowanego w budŜecie Gminy śychlin na 2007 
r. głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XVI/88/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) okre ślenia warunków zniesienia współwłasno ści nieruchomo ści 
zabudowanej poło Ŝonej w obr ęb Zychlin przy ul. G. Narutowicza. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia warunków 
zniesienia współwłasności nieruchomości zabudowanej połoŜonej w obręb Zychlin 
przy ul. G. Narutowicza. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Waldemar Kardasz – radca prawny – 3 grudnia br. otrzymaliśmy wezwanie na         
6 grudnia do Sądu. PoniewaŜ, jako Gmina nie mamy podjętej uchwały o zasadach 
zbywania nieruchomości, gospodarowania nieruchomościami, to Rada kaŜdorazowo 
musi podejmować decyzję o zbyciu nieruchomości, zniesieniu współwłasności itp. 
Jest wycena nieruchomości na kwotę 206.000 zł wykonana przez rzeczoznawcę. Tak 
więc Sąd będzie decydował co do podziału według udziałów. 
Uchwała ta jest zatem uchwałą porządkową. 
 
Małgorzata Sobczak – zapytała, czy zostało wniesione odwołanie od wyceny 
biegłego przez któregoś z właścicieli? 
 
Waldemar Kardasz – był przesłuchiwany rzeczoznawca i ustnie wyjaśniał swoją 
opinię, Ŝaden z właścicieli nie występował o dopuszczenie dowodów opinii jakiegoś 
innego biegłego.  
 
Andrzej Szymański – zapytał, jaka to będzie kwota dla Gminy? 
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Waldemar Kardasz – udział gminy w tej nieruchomości jest to 1/9, a wycena 
206.000 zł, tak więc będzie to powyŜej 22.000 zł. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
warunków zniesienia współwłasności nieruchomości zabudowanej połoŜonej w obręb 
Zychlin przy ul. G. Narutowicza. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia warunków zniesienia 
współwłasności nieruchomości zabudowanej połoŜonej w obręb Zychlin przy ul. G. 
Narutowicza głosowało - 15 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XVI/89/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
Do p-tu 4. Odpowiedzi na zapytania.  
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie „2. Zapytania i wolne wnioski”. 
 
 
Do p-tu 5. Sprawy ró Ŝne. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie w ostatnim czasie wpłynęły do Rady 
Miejskiej w śychlinie tj.: 
1. pismo Polskiego Czerwonego KrzyŜa z dnia 29 listopada 2007 r. w sprawie 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w którym PCK prosi o rozwaŜenie podniesienia 
stawki godzinowej do 9,00 zł w dni robocze i do 14,00 zł w dni wolne od pracy, 

2. pismo Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej z dnia 29 listopada 2007 r.             
w sprawie odpłatności za usługi opiekuńcze, w którym PKPS równieŜ prosi           
o rozwaŜenie podniesienia stawki godzinowej do 9,00 zł w dni robocze i do 14,00 
zł w dni wolne od pracy, 

3. pismo z dnia 12 listopada 2007 r. Pana Jerzego Jankowskiego dotyczące zmiany 
nazewnictwa w miejscowości Grabów (poprzednio Bielice).  

Poinformowała, iŜ Rada kaŜdorazowo odpowiada na pisma Pana Jerzego 
Jankowskiego, ale Pan Jankowski nie odbiera korespondencji, gdyŜ wysyłamy ją na 
Grabów, ul. Górska 8, a nie na poprzedni adres Bielice 1. 
Następnie odczytała zaproszenie MGOKSiR na finał warsztatów artystycznych, który 
odbędzie się 10 grudnia 2007 r. o godz. 9.00. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – sprawa sióstr PCK i PKPS jest juŜ od 
kilku tygodni rozpatrywana, mamy pewne wyliczenia skutków finansowych. W piątek 
odbędzie się spotkanie dotyczące tej kwestii. Na dzień dzisiejszy nie ma wskazania, 
jakie rozwiązanie byłoby najlepsze. 
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Jacek Laska – podniesienie odpłatności za godziny usług opiekuńczych nie 
zapobiegnie odchodzeniu osób z pracy.  
Podniesienie tych odpłatności zgodnie z propozycjami PCK i PKPS-u, to jest tylko 
zabezpieczenie inflacji, wynikające z podniesienia najniŜszego wynagrodzenia od 1 
stycznia 2008 r. Siostry te praktycznie z tych podwyŜek nie skorzystają, nie jest to 
przeliczane na konkretne podwyŜki ich wynagrodzeń, zwiększy się budŜet Zarządów 
Okręgowych w Łodzi tych placówek.  
Najlepszym rozwiązaniem byłoby, aby PCK i PKPS połączyły się i utworzyły 
oddzielne stowarzyszenie poŜytku publicznego i realizowało te zadanie na terenie 
naszej gminy, wówczas siostry zarabiałyby więcej. 
 
Robert Stasiak – zapytał, jakie warianty są brane pod uwagę na najbliŜszym  
spotkaniu? 
 
Grzegorz Ambroziak – są dwa warianty przygotowane, jakie skutki byłyby w 
przypadku stowarzyszenia wewnątrz gminy, a jakie w przypadku podniesienia 
wysokości bez zmian organizacyjnych. 
 
Małgorzata Sobczak – w dniu wczorajszym było spotkanie PKPS i poinformowała, 
Ŝe na jeden miesiąc z kwoty 4.000 zł, 1200 zł idzie do Zarządu PKPS w Łodzi, i z tego 
pieniądze są na ZUS-y, składki zdrowotne i na prowadzenie biura oraz dla osoby 
prowadzącej dokumentację na naszym terenie itp. Tak więc dla samego Zarządu 
zostaje kwota moŜe 200 zł. 
 
Emilia Rajewska – składkę zdrowotną nie płaci Zarząd PKPS i PCK ze środków, 
które mają do swojej dyspozycji - tylko składki zdrowotne płacone są z podatku 
dochodowego od wynagrodzeń tych osób. Jeśli są to umowy zlecenia, to wszystkie 
składki są płacone od wynagrodzeń, w tym ZUS. 
 
Robert Stasiak – w dniu dzisiejszym o godz. 14.00 odbyło się spotkanie ze 
stowarzyszeniami – było to spotkanie merytoryczne, przygotował ankiety, aby 
stowarzyszenia mogły wpisać, jakie działania w tej gminie są najbardziej potrzebne. 
Wyszły następujące sfery działań:  
1. pomoc społeczna, w tym pomoc rodzinom i osobom będącym w trudnej sytuacji 
Ŝyciowej, 

2. działalność charytatywna, 
3. ochrona i promocja zdrowia, 
4. nauka, edukacja, oświata i wychowanie,  
5. krajoznawstwo, wypoczynek dzieci i młodzieŜy, 
6. upowszechnianie kultury fizycznej i sportu, 
7. porządek i bezpieczeństwo publiczne. 
Zapytaliśmy, jakie są problemy stowarzyszeń i okazało się, Ŝe stowarzyszenia mają 
problem z obsługą  księgową, problem z transportem itp.  
Był w Referacie Oświaty i spróbuje z Przewodniczącą Komisji Oświaty przygotować 
program nowoczesny uwzględniający przedstawione wcześniej sfery działań, a drugą 
część przygotuje Referat Oświaty. 
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Grzegorz Ambroziak – był dziś w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, 
poinformował, Ŝe źle dzieje się w tej instytucji, zmienił się Zarząd i nie moŜna nic 
załatwić. Być moŜe udało nam się uniknąć powaŜnego zatoru finansowego 
dotyczącego inwestycji kanalizacji sanitarnej. 
Potrzebna była interwencja wiceprezesa, aby moŜna było cokolwiek załatwić, w 
najbliŜszym czasie spotka się ponownie, aby przedyskutować moŜliwość 
dofinansowania naszych inwestycji.  
 
Józef Kowalski – fadroma na wysypisku śmieci – fadroma wykorzystywana jest do 
robót przy rzece Słudwi, nie chodzi kompaktor na wysypisku. Na pierwszej Sesji 
mówił o tym, Ŝe przez cztery lata nie chodził w ogóle kompaktor na wysypisku, miała 
być sprawa załatwiona – minął kolejny rok i teŜ kompaktor nie jest uruchamiany na 
wysypisku.   
Porządek na terenie ZGK, a w Spółce „Mig-Ma” – teren ZGK kilka razy większy 
od terenu Spółki, popatrzmy na porządek ZGK, a w Spółce „Mig-Ma”. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza – przez cztery lata na wysypisku nie były 
ubijane śmieci, ale my tam niewiele zmienimy – tylko będziemy zwiększać koszty. 
Fadroma przez dwa dni była wykorzystywana do utwardzenia terenu przy rzece. 
Porządek w Spółce „Mig-Ma” – Spółka ma coraz lepszy wynik finansowy, coraz 
lepiej prosperuje. UwaŜa, Ŝe w przyszłości Spółka będzie porządkowała swój teren i 
zadba o wizerunek firmy. 
 
Andrzej Szymański – złoŜył wniosek do Burmistrza i Przewodniczącej Rady o  
udostępnianie hali sportowej w soboty i niedziele, obecnie hala w 75% uŜytkowana 
jest przez Zespół Szkół. 
Hala powinna być czynna w soboty i w niedziele, w ferie hala powinna być otwarta. 
Zatrudnijmy osobę, która zajmowałaby się osobami przychodzącymi na halę po 
godzinach korzystania z Zespołu Szkół oraz w soboty i niedziele. 
Bardzo prosi o załatwienie tej sprawy. 
 
Grzegorz Ambroziak – dyrektor miał rozwaŜyć problem, w jaki sposób moŜna by 
było uruchomić halę w soboty i w niedziele, Ŝeby była ona czynna w te dni na 
przykład po 6 godzin. 
Dyrektor ma to rozwaŜyć, sprawdzić, jaka byłaby moŜliwość i najbliŜszym czasie dać 
odpowiedź. 
 
Jacek Laska – plac zabaw koło byłej „Gorsenii” – zapytał, czy na okres zimowy nie 
moŜna byłoby umieścić wszystkich elementów z tego placu zabaw w jakimś 
pomieszczeniu, aby te elementy nie niszczały. Nie sądzi, aby ktoś w okresie zimowym 
lub wczesną wiosną korzystał z zabawy na tym placu. 
Na siłę montuje się teraz te urządzenia i to w błoto, teren nie jest jeszcze wyrównany.  
 
Grzegorz Ambroziak – na urządzenie terenu jest odpowiedni harmonogram, dlatego 
teŜ wszystko robione jest zgodnie z tym harmonogramem. W momencie, kiedy 
wykonywane są nasadzenia, posiana trawa, nie moŜemy wchodzić z pracami 
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ziemnymi, a więc montowaniem ławek i urządzeń na tym placu. Zakład Energetyczny 
ma doświetlić ten teren. 
  
ElŜbieta Tarnowska – zapytała, czy na tym placu będzie jakieś zabezpieczenie dla 
dzieci? Rodzice zaczynają się niepokoić, Ŝe plac ten jest przy samej ulicy, a ponadto 
blisko rzeki. 
 
Grzegorz Ambroziak – wiadomym jest, Ŝe w miejscu publicznym za bezpieczeństwo 
osoby niepełnoletniej odpowiada dorosły. 
Plac będziemy obsadzać Ŝywopłotami tak, aby ta dostępność do drogi była mniejsza. 
Jeśli dorosły pójdzie z dzieckiem na plac zabaw ogrodzony taki, jaki jest przy Szkole 
Nr 2, równieŜ dorosły odpowiada za bezpieczeństwo dziecka. Na takim placu 
obowiązuje pewien regulamin. 
 
Józef Kowalski – prosi o to, aby na następną Sesję był poproszony Prezes Spółki 
„Mig-Ma”, aby przekazać róŜne uwagi co do wysypiska itp. 
 
Roman Ostasz – sprawa hali – dziwi się Burmistrzowi i Dyrektorowi Zespołu Szkół, 
Ŝe hala jest nieczynna dla mieszkańców. Hala została po to wybudowana, aby była ona 
ogólnodostępna dla wszystkich mieszkańców. Wiadomym jest, Ŝe hala w pierwszej 
kolejności ma być dostępna dla dzieci z Zespołu Szkół. 
My radni Ŝądamy, aby hala była czynna dla wszystkich. Chce wiedzieć, do kiedy 
Burmistrz ten temat załatwi. Prosi o konkretną odpowiedź w tej sprawie. 
Ulice na Orłowskiego – Chabrowa, Jaśminowa itp. – ma informacje, Ŝe te ulice są źle 
wykonywane. Obawia się, Ŝe zapłacimy za to co zostało zrobione, a na wiosnę 
będziemy od nowa te drogi robić. UwaŜa, Ŝe prace na drogach powinno się robić w 
czerwcu, lipcu, sierpniu – wtedy, gdy była ładna pogoda. 
 
Grzegorz Ambroziak – odpowiadając – na budowę kaŜdy czas jest dobry, dopóki da 
się wykonywać prace. Zapytał, co negują ci, którzy mówią, Ŝe prace drogowe są źle 
wykonywane. Dajmy się wykazać firmie, która wykonuje te prace, ponadto mamy 
inspektora nadzoru na budowie, są osoby odpowiedzialne za to. Inspektor nadzoru 
potwierdził, Ŝe wszystko jest w porządku. 
Obiekty oświatowe są zabezpieczone głównie dla dzieci, od początku roku praca hali 
została wydłuŜona, ceny zostały drastycznie obniŜone. Dyrektor obiecał, Ŝe odpowie 
do końca roku i wówczas podejmiemy stosowne działania dotyczące wykorzystania 
hali sportowej. 
 
Józef Kowalski – dyskutujemy nad tym, jak hala jest wykorzystywana, uwaŜa, Ŝe 
kierownik hali sportowej powinien zrobić harmonogram dotyczący wykorzystywania 
hali sportowej, w jakich godzinach hala wykorzystywana jest przez dzieci i młodzieŜ, 
a w jakich przez inne osoby. 
Chciałby wiedzieć, czy np. od godz. 16 do 22 we wszystkie dni jest wykorzystywana 
hala sportowa. 
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Andrzej Szymański – jeśli nie będziemy mieli konkretnej osoby, która będzie się 
przed nami rozliczać z aktywności hali sportowej to nigdy nie zapewnimy właściwego 
poziomu sportowego w śychlinie. 
Jeśli będzie się tym zajmowała osoba z robót publicznych lub pracownik szkoły, to 
nigdy ta osoba nie będzie zabiegała o to, aby ta hala cały czas była wykorzystywana.  
Uchwalenie budŜetu na 2008 r. – uwaŜa, Ŝe nad tym projektem budŜetu trzeba się 
powaŜnie zastanowić, bo jest w nim bardzo duŜo do poprawienia. 
 
 
Do p-tu 6. Zako ńczenie obrad.  
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w Sesji 
Rady. 
 
Zamknęła XVI Sesję Rady Miejskiej w śychlinie. 
 
 
Protokolant: 
 
M. CharąŜka 
 
                                                                                     Przewodnicząca Rady 
                                                                                          /-/Zofia Pilarska 
 


